
Agent Destro: Kontuzja? Nie ma pośpiechu

News - ASRoma.pl

W związku ze słabą formą Osvaldo kibice żałują bardzo kontuzji Destro.

Młody napastnik nie pojawił się na murawie od dwóch miesięcy, jednak

jest nadzieja, że wróci na mecz derbowy. Portal romanews.eu

skontaktował się z agentem gracza, Renzo Contratto.

 

- Gracz czuje się dobrze i wszystko dobywa się zgodnie z tabelą kontuzji ustaloną na

początku. W tygodniu powinien dołączyć do grupy, nie w pełni w stu procentach, ale

przynajmniej, aby wrócić do trenowania ze swoimi kolegami. Wszystko przebiega

zgodnie z planem.

Biorąc pod uwagę naprawdę niedobry moment Osvaldo, jest naprawdę

szkoda, że gracz nie gra...

- Także z Osvaldo w formie stuprocentowej, gracz taki jak Destro miałby swój wkład

w drużynę.

Uda się wrócić na derby? Jakie są szanse zobaczenia go na boisku 8

kwietnia?

- Nie mogę powiedzieć na ten temat za dużo. W takich sytuacjach nigdy nie

powinno być pośpiechu: zawsze jest potrzeba, aby gracz wrócił do dyspozycji, tylko

gdy będzie znajdował się w stuprocentowej kondycji fizycznej. To najważniejsza

rzecz. To prawda, że w Rzymie derby są szczególnym meczem, jednakże prawdą

jest też, że to mecz, w którym w puli są trzy punkty tak jak i w pozostałych.

Zamykając, Davide Santon jest łączony często z włoskimi klubami, wśród

których znajduje się Roma. Istnieje szansa, że latem wróci do Włoch?

- W piątek wieczorem wróciłem z Newcastle i sygnały, które napływają z klubu

mówią, że gracz nie jest na sprzedaż, ani w najbliższym lecie, ani w obliczu wysokiej

oferty.
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